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Dilixencia 

Para facer constar que para o presente libro de Actas do 
Concello Pleno, adquiríronse 137 folios de papel Tímbrado da 
Comunidade Autónoma de Galicia , Serie A, numerados 
correlativamente do N° 1177861 ó 1177997, comenzando a súa 
transcrición no folio número 1, e corresponde á sesión celebrada 
con carácter ordinario o día 29 de xuño de 2005. 

Redondela a 29 de xullo de 2005 

A Secretaría Xeral 

Ana Isabel del Cerro del Río
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29 - XUÑO - 2005 
ORDE DO DIA 

1.- APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR. 
A 

UMERADO 
RAcIONs 2.- DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS. 

. Als 
3.- APROBACIÓN PROVISIONAL DA MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL 

‘ REGULADORA DO IMPOSTO SOBRE BENS INMOBLES. 
4.- ADXUDICACIÓN DA CONCESIÓN DO USO PRIVATIVO DA VÍA PÚBLICA MEDIANTE 

A INSTALACIÓN DE QUIOSCO. 
5.- APROBACIÓN DO INICIO DO EXPEDIENTE DE CONTRATACIÓN PARA INSTALACIÓN 

E EXPLOTACIÓN DE SERVIZO DE BAR-CAFETERÍA NO MULTIUSOS DE CHAPELA. 
ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 

6.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 
7.- MOCIÓNS. 

¿ 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR, SOBRE O REPLANTEO

I 

L DOS TERMOS MUNICIPAIS DE REDONDELA COS CONCELLOS DE PAZOS DE BORBEN, 
SOUTOMAIOR, MOS E VIGO.- 

ASUNTOS FORA DA ORDE DO DÍA: 
A.- APROBACIÓN DEFINITIVA ESTUDIO DE DETALLE NA RÚA EIDOS, PROMOVIDO 
POR DANIEL RODRIGUEZ SOTELINO E OUTRO.- 

ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do día 

vintenove de xuño de dous mil cinco, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a 
asistencia dos/as Sres./as Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO 
GONZÁLEZ IGLESIAS, D’. LAURA LAGO ALLER, D‘. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, D‘. 
CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D. MANUEL IGLESIAS 
CARRERA, D‘. FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. ANTÓN DÍAZ 
MOURELLE, D‘. M‘ DEL CARMEN AMOEDO DASILVA, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. FERMÍN 
ALFAYA PAZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D”. CECILIA PÉREZ ORxE, D‘. 
PURIFICACIÓN SERRANO CAVIEDES, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, D‘. HERMINDA 
QUELLE FERNÁNDEZ, e D. MANUEL PÉREZ PARDO, tamén asistiu o Sr. Interventor Xeral do 
Concello D. MODESTO SOLLA SANZ, actuando como Secretaria a Secretaria da Corporación DONA. 
ANA ISABEL DEL CERRO DEL RIO, constitúese o Pleno do Concello, en sesión ordinaria, conforme á 
convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 

Non asiste, excusando a súa ausencia, o concelleiro D. RODOLFO PATO GARCIA. 
A Presidencia declara abena a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos 

da Orde do Día.- 

l.- APROBACIÓN, DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR.-



Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, en -votación ordinaria e por unanimidade 
dos/as seus membros presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de 
RA e l de EU-IU), acorda prestar aprobación á acta da sesión celebrada con carácter ordinario o día l de 
xuño de 2005.- 

2.- DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS.- 
Dada conta dos seguintes expedientes de modificación de crédito: 

- 9/05, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 30.05.05, mediante xeración de crédito, por 
importe de 144.568,00 euros. 

- 10/05, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 14.06.05, mediante xeración de crédito, por 
importe de 156.750,85 euros. 

- 11/05, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 17.06.05, mediante xeración de crédito, por 
importe de 128.453,04 euros. 

- 12/05, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 23.06.05, mediante xeración de crédito, por 
importe de 321.995,52 euros. 

Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, dase por enterado dos expedientes 
administrativos de modificación de créditos anteriormente relacionados.- 

3.- APROBACIÓN PROVISIONAL DA MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL 
REGULADORA DO IMPOSTO SOBRE BENS INMOBLES.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Economía, Facenda e Patrimonio de data 27 de xuño 
de2005, que transcrita dí: 

"Vista a proposta do Concelleiro de economia, facenda e patrimonio de data 23.06.05, que 
transcritadí: 

Vista a ordenanza tiscal reguladora do Imposto sobre bens inmobles (IBI) no Concello de 
Redondela. 

Tendo en conta a elaboración e tramitación da ponencia de valores totais dos bens inmobles 
urbanos do Concello de Redondela. 

Tendo en conta as repercusións tributarias que se derivarán, a partir do ano 2006, da aprobación 
da ponencia de valores totais citada. 

Coa finalidade de lograr unha adecuada repercusión tributaria que teña en conta as novas 
valoracións dos bens inmobles aos efectos do IBI asícomo as novas incorporacións de bens inmobles 
urbanos aos correspondentes padróns. 

Coa finalidade de establecer os novos tipos de grave do IBI nos que se teña en conta a incidencia 
dos novos valores catastrais dos inmobles as¡ como a existencia de inmobles de características especiais. 

Deliberación 

(...) 
Votación e dictame:
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A Comisión infom ."'-e economia, facenda e patrimonio, co voto favorable dos/as Sres/as 
Concelleiros/as dos Grupos Municipais do PSdeG-PSOE(3), do BNG (2) e a abstención do Grupo 
Municipal do PP (3), e do Grupo Municipal RA (l) emite o dictame seguinte: 

“Modificar a ordenanza fiscal reguladora do Imposto sobre bens inmobles (IBI) no Concello de 
Redondela, que quedaría redactada do seguinte xeito: 

Artigo l. 

l. De conformidade co estabelecido no artigo 59.1 do Real Decreto lexislativo 2/2004, de 5 de 
marzo, que aproba o texto refundido da Lei reguladora das facendas locais, LRFL, o Imposto sobre bens 
inmobles, IBI, é un tributo de imposición obrigatoria esixibel segundo as disposicións do citado texto 
refundido contidas especialmente nos artigos 60 ao 77. 

2. De conformidade co estabelecido no artigo 15.2 da LRFL o Concello de Redondela acorda a 
ordenación deste tributo segundo as normas contidas nesta ordenanza fiscal en concordancia co disposto na 
LRF L e na restante normativa de aplicación. 

Artigo 2. 

l. O tipo de gravame do IBI queda fixado: 
- No 0,54 por cento para os bens de natureza urbana. 
- No 0,30 por cento para os bens de natureza rústica. 
- No 1,10 por cento para os bens de caracteristicas especiais. 

2. Estabelécese un recargo do 25 por cento da cota líquida do Imposto para tódolos inmobles de uso 
residencial que se atopen desocupados con carácter pennanente, de conformidade coas condicións que se 
determinen regulamentariamente. 

Artigo 3. 

Ademais dos bens inmobles indicados no artigo 61.1 e 61.2 da LRFL e, ao abeiro do 
disposto no artigo 62.4 da LRFL, estarán exentos, por criterios de eficiencia e economía na xestión 
recadatoria do tributo, os seguintes inmobles: 

a) Os de natureza urbana, sempre que a cota líquida, sexa inferior a 6,00 euros. 

b) Os de natureza rústica no caso que, para cada suxeito pasivo, a cota líquida correspondente á 
totalidade de bens rústicos posuidos no municipio sexa inferior a 6,00 euros. 

Disposición final. 

Esta ordenanza fiscal, que modifica a aprobada polo Concello Pleno o dia l6 de outubro de 2003, 
entrará en vigor o día da súa publicación íntegra no Boletín oficial da provincia de Pontevedra, e aplicarase 
a partir do día l de xaneiro de 2006, pennanecendo en vigor até a súa modificación ou derrogación 
expresa”. 

INTERVENCIÓNS.- 

O voceiro do PSOE xustifica a modificación da ordenanza na revisión da ponencia dos valores 
catastrais; proponse rebaixar o tipo porque senon poderíase disparar o importe dos recibos. O acordo 
adóptase agora porque a lei esixe que a aprobación provisional sexa antes do 30 de xuño, pero en setembro 
xa se contará con datos mais reais, e estudiarase unha posible modificación. ‘"ásmnnïamsfiawxfiaïzfizofiwwwmzfieapaAzara-rms.»a.«a.-.-»—awn 
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A voceira do PP manifesta que no ano 2003 xa se incrementou o recibo co voto en contra do PP, 
que solicitaba unha baixa. Agora din que o reducen sen ter un estudio das posibles repercusións; baixase o 
tipo pero non os valores, co que o que vai suceder é que se pagará máis. Solicita que se baixe ó 0,4%, e se e 
moi inferior, realizar un novo estudio. 

Contesta o voceiro do PSOE que xa aclarou na súa primeira intervención, que a proposta 
prodúcese porque o Catastro está facendo a revisión dos tipos, e a Iei dispón unha data límite para a 
aprobación provisional da modificación. Critica que a voceira do PP non fixera a rebaixa que reclama 
agora, cando formaba parte do goberno municipal, e iso que non pagaban as facturas. Ademais coa 
proposta do PP, o Concello podería recadar menos do que ingresa actualmente. 

Responde a voceira do PP, que o sr. González Iglesias debe deixar os temas recurrentes que xa 
están moi manidos. Se queren rebaixar que o fagan, e non enganen a ninguén. 

Pechou o debate o voceiro do PSOE indicando que pódese baixar do 0,4%, o que esixe cumplir 
unha serie de condicións. E se o Concello ten un tipo alto é porque os seus valores son moi antigos. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, acorda co quorum da maioría absoluta do 
número legal dos seus membros presentes, sendo doce votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, e l 

de EU-IU), dúas abstencións (2 de R.A.), e seis votos en contra (6 do PP), aproba-lo dictame da Comisión 
Informativa de Economía, Facenda e Patrimonio transcrita.- 

4.- ADXUDICACIÓN DA CONCESIÓN D0 USO PRIVATIVO DA VÍA PÚBLICA 
MEDIANTE A INSTALACION DE QUIOSCO.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Infonnativa de Interior de data 27 de xuño de 2005, que transcrito dí: 

"ANTECEDENTES.- 

Proposta da Presidenta da Comisión Informativa de Interior de data 23 de xuño de 2005, que 
transcrita dí: 

"Antecedentes.- 

Acordo plenario de data 31.03.05, polo que se aproba o prego de cláusulas económico- 
administrativas redactado para a concesión do uso privativo de dominio público para a instalación dun 
quiosco (núm. 4), e o proxecto tipo de quiosco a instalar, redactado polo Arquitecto Técnico Municipal, así 
como a convocatoria de concurso. 

Acta-proposta da Mesa de Contratación celebrada ás catorce horas do día 2 de xuño de 2005, que 
transcrita dí: " constitúese a referida Mesa de Contratación integrada por: Presidente: D‘. Laura Lago 
Aller, Concelleira Delegada pola Alcaldía para o presente acto. Vocais: D. Eduardo Reguera Ocampo, en 
representación do Grupo Municipal do PSdeG-PSOE. D. Xosé Carlos Pazos Docampo, en representación 
do Grupo Municipal do B.N.G. D.Modesto Solla Sanz, Interventor Municipal. D’. Ana Isabel del Cerro del 
Río, Secretaria do Concello. Non asistiu representación do Grupo Municipal do PP, nen o facultativo dos 
servicios municipais. Secretaria: D‘. Ana Isabel del Cerro del Rio, Secretaria do Concello. 

Constituída a Mesa, procédese á calificación previa, en acto non público, dos documentos 
presentados en tempo e forma, no primeiro sobre, procedendo a Sra. Presidenta á apertura do sobre A: 
Documentación. 

Tra-lo exame da referida documentación, a Mesa declara admitida a única proposición presentada, 
procedéndose a continuación, en acto público, á apertura do segundo sobre da proposición admitida, que

E 
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corresponde a I (ELA I ' RTELA. 

Rematada . .. gt: osición, a Mesa acorda formular proposta de adxudicación ó Pleno do 
Concello, previo dictame P" misión Informativa de Interior. ...". 

PROPOSTA: 

A Presidencia da Comisión Informativa de Interior, propón dictaminar favorablemente a acta- 
proposta da Mesa de Contratación celebrada o 02.06.05 e na súa consecuencia proponer ó Concello Pleno, 
a adopción dos seguintes acordos: 

l°).- Aprobar a acta- proposta da Mesa de Contratación celebrada o pasado 2 de xuño de 2005. 

2°).- Adxudicar a concesión do uso privativo de dominio público para a instalación dun quiosco 
(núm. 4), a D. PLÁCIDO SUEIRO PORTELA, con N.I.F., núm. 77002342-K, veciño de Redondela e con 
domicilio en Eira Pedriña, n° 29-Cedeira, polo canon anual de 2.000,00 euros, de conformidade co prego 
de cláusulas económico-administrativas e co proxecto tipo de quiosco a instalar redactado polo Arquitecto 
Técnico Municipal, aprobados, e ás normas reguladoras da contratación das Administracións Públicas. 

3°).- O adxudicatario deberá depositar garantía definitiva por importe de 923,97 €." 

INTERVENCIÓNS.- 

O voceiro do Grupo Municipal de Redondeláns Adiante, anuncia a súa abstención, por non formar 
parte da Mesa de Contratación. 

VOTACIÓN E DICTAME.- 

A Comisión informativa de interior, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as, sendo 10 votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, 3 do PP, 2 do BNG, e 1 de EU-IU), e l 

abstención (l de R.A.), dictamínou favorablemente a Proposta da Presidencia transcrita e na súa 
consecuencia estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno a súa aprobación.-" 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por unanimidade dos/as seus membros 
presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e l de EU-lU), 
aproba-lo dictame da Comisión Informativa de Interior transcríto.- 

5.- APROBACIÓN Do INICIO DO EXPEDIENTE DE CONTRATACIÓN PARA 
¡NSTALACIÓN E EXPLOTACIÓN DE SERVIZO DE BAR-CAFETERIA No MULTIUSOS DE 
CHAPELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Cultura de data 27 de xuño de 2005, que transcrita dí: 

"Examinada a proposta da Presidencia que transcrita di: 

“Dada conta do expediente de contratación confeccionado para a xestión indirecta do “Servizo de 
Bar-Cafetería no inmoble municipal denominado Multiusos de Chapela, a licitar mediante procedemento 
aberto e baixo a forma de concurso. 

Redactados os pregos de cláusulas administrativas particulares e de prescripcións técnicas. 

Visto o infonne emitido ó respecto pola Sra. Secretaria do Concello en data 19.05.2005. 
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Emitido informe polo Sr. Interventor do Concello con data3l.05.2005, rP T96/05, referente á 
fiscalización preceptiva previa do expediente con reparos ó mesmo. 

Esta Presidencia á Comisión Informativa de Cultura ten a ben propoñer se dictamine 
favorablemente, para posterior aprobación polo Pleno do Concello, a adopción dos seguintes acordos: 

Primeiro.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor 

Segundo.- Aproba-lo expediente de contratación, o prego de cláusulas administrativas 
particulares e de precripcións técnicas. 

Terceiro.- Dispoñer a súa tramitación por procedemento aberto, trámite ordinario e forma de 
concurso, a adxudicación mediante concesión da instalación e explotación do servizo de Bar-Cafeteria no 
Multiusos de Chapela." 

A Comisión en votación ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes acorda prestarlle 
aprobación a proposta transcrita, engadindo no Prego de Condicións o seguinte: 

Na cláusula IIl.- CANON.- engadir un apartado que diga”O pago do canón deberá efectuarse no 
primeiro trimestre de cada ano”. 

Na cláusulao VIL- DEBERES E DEREITOS DO ADXUDICATARIO, apartado A) Deberes, 
Punto 2.- Deberá decir: 0 Servicio prestarase como mínimo e de forma ininterrumpida en tanto exista 
actividade no multiusos. 
Puntol2.- Debera decir: Concertar póliza de responsabilidade civil que cubra os riscos que poida causa-lo 
adxudicatario a terceiras persoas, por un importe mínimo de 200.000 €." 

INTERVENCIÓNS.- 

A vocíera do PP manifesta que o seu grupo condicionou o seu voto favorable á inclusión no 
baremo dunha cláusula para favorecer as persoas desempregadas, e á resolución dos reparos formulados 
polo sr. Interventor; dado que o dictame non se recollen as súas propostas, motívase a abstención do seu 
grupo. 

Contesta o concelleiro delegado de Cultura, que hai que distinguir entre as propostas que se fan no 
debate, e o acordo que aproba a Comisión, e o que se aprobou foi o que ven recollido no dictame. 

Responde a voceira do PP que se fan propostas é para que se debatan, e tamén para que se voten. 

Rematou o debate o sr. Alcalde indicando que o asunto votarase atendendo ó dictame da comisión, 
tal e como figura transcrito. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, acorda co quorum da maioría absoluta do 
número legal dos seus membros presentes, sendo catorce votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, 2 
de R.A. e l de EU-IU), e seis abstencións (6 do PP), aproba-lo dictame da Comisión Informativa de 
Cultura transcrito.- 

ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 

6.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS.- 
O Concello Pleno dase por enterado do contido das Resolucións da Alcaldía e dos Concelleiros
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7.- MOCIÓNS.- 

MOCIÓN D0 GRUPO MUNICIPAL D0 PARTIDO POPULAR SOBRE O REPLANTEO 
DOS TERMOS MUNICIPAIS DE REDONDELA COS CONCELLOS DE PAZOS DE BORBEN 
SOUTOMAIOR, MOS E VIGO.- 

Moción presentada polo Grupo Municipal do Partido Popular, con data 27 de xuño de 2005, que 
transcrita dí: 

"O Grupo Municipal do Partido Popular de Redondela, despois de manter unha xuntanza coa 
Mancomunidade de Montes Veciñaisa Man Común de Redondela, formada polos Montes das Parroquias 
de Reboreda, Vilar, Cabeiro, Santo Estevo deNegros, Chapela, Saxamonde, O Viso, San Martiño de 
Ventosela e Cedeira, na que nos mostraron a súa preocupación ante o desentirés do Grupo Municipalde 
Governo ante a solicitude que dita mancomunidade fixo para tratar o tema dos lindesentre os municipios de 
Pazos de Borbén, Soutomaior, Mos e Vigo co Municipio de Redondela. 

Dende o ano 1999 esta Mancomunidade tratou de que este Concello levase a cabo o acordo 
plenario tomado pola unanimidadedos seus membros o 24 demaio de 1999, que dí: 

"-Replanteo dos términos municipais de Redondela e Vigo.. 

- Replanteo dos términos municipais de Redondela e Mos. Dende o moxón 21 ó M3t; 
(Parroquia de Vilar). 

- Replanteo dos términos municipais de Redondela e Pazos de Borbén. Dende o moxón 7 ó 17 e 
dende o moxón 24 ó 42; (Parroquia de Reboreda e Quintela). 

- Replanteo do término municipal de Redondelae Soutomaior. Dende o moxón 6 ó 33; (Parroquia 
de O Viso)." 

Ante a necesidade de resolver este problema o Grupo Municipal do Partido Popular de Redondela 
solicita do Concello Pleno que se tome o seguinte acordo: 

Que se faga o Replanteo dos tennos municipais de Redondela cos Concellos de pazos de Borbén, 
Soutomaior, Mos e Vigo." 

INTERVENCIÓNS.- 

O voceiro de Redondeláns Adiante considera que trátase dunha reivindicación de hai tempo, que é 
necesaria, e por iso vai apoiar a moción. 

O sr. Alcalde manifesta o seu apoio á moción, e somete o asunto a votación. 
VOTACION E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por unanimidade dos/as seus membros 
presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e l de EU-IU), 
aproba-la moción transcrita.- 

ASUNTOS FORA DA ORDE DO DIA: 
A).- APROBACIÓN DEFINITIVA ESTUDIO DE DETALLE NA RÚA EIDOS. 

PROMOVIDO POR DANIEL RODRIGUEZ SOTELINO E OUTRO.- 
Sometida a votación a urxencia do presente asunto, o Concello Pleno acorda por unanimidade 
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dos/as seus membros presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de 
RA e 1 de EU-IU), a declaración de urxencia do mesmo.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictarne da Comisión Informativa de Urbanismo de data 27 de xuño de 2005, que transcrito dí: 

Por acordo da xunta de goberno local de data 23 de decembro de 2004, aprobouse inicialmente o 
estudo de detalle promovido por D. Daniel Rodriguez Sotelino e D. Paulino Otero Martinez, segundo 
proxecto redactado polo arquitecto Fernando Sampil Sánchez, visado polo COAG con data 23.06.04, que 
ten por finalidade reaxustar aliñamentos e rasantes e reordena-Ios volumes nun ámbito da rúa Eidos. 

Efectuado o regulamentario trámite de infonnación pública mediante anuncio publicado no xomal Faro de 
Vigo do día 10 de xaneiro de 2005, e no diario Oficial de Galicia número 18 de data 27 de xaneiro de 2005, 
e notificación individual ós/ás interesados/as directamente afectados/as comprendidos/as no ámbito 
territorial do estudo de detalle non foi presentada ningunha alegación. 

Visto o informe sectorial que con data 01.03.05 emite a Deputación Provincial no que no último parágrafo 
di: “la solución según infonnábamos en escrito del 26.01.05, no nos parece la más adecuada por lo que 
aceptamos la solución que propugna el Ayuntamiento, pero siempre bajo su exclusiva responsabilidad" 

Visto o informe emitido con data 30.03.05 polo arquitecto municipal ó que presta a súa conformidade a 
secretaria xeral do concello o día 18.05.05, no que tras recolle-los antecedentes do expediente fai constar: 

“ 5.- INFORME: 
5.1.- Ainda que resulta bastante sorpresivo o informe da Deputación sinalado en 5.12, o certo é que 

resulta ser favorable ó estudo de detalle ó aceptar “a solución que propón o concello, pero sempre 
baixo a súa exclusiva responsabilidade" 

5.2.- Pode continua-Ia tramitación do estudo de detalle, por ser este conforme coa legalidade 
urbanística, de acordo ó A° 86.2 LOUGA 

5.3.- O proxecto de urbanización, se fora presentado, poderá tramitarse e aprobarse de modo 
simultáneo ó estudo de detalle” 

A vista do informe que antecede, ó que presta a súa conformidade a Secretaria Xeral do Concello, e ó 
abeiro dos artigos 86.2 da Lei 9/2002, do 30 de decembro, de ordenación urbanística e protección do medio 
rural de Galicia, modificada pola lei 15/2004, do 29 de decembro, 140.5 do Regulamento de Planeamento, 
64.2.c) da Lei 5/1997, do 22 de xullo, de Administración Local de Galicia e 22.2.c) da lei 7/1985, do 2 de 
abril, reguladora das Bases de Réxime Local, modificada, entre outros, pola lei 11/1999, do 21 de abril e 
pola Lei 57/2003, do 16 de decembro, de medidas par a modernización do goberno local, a comisión 
informativa de urbanismo en votación ordinaria e por maioria dos seus membros presentes, sendo 7 votos 
a favor ( 4 do P S de G-PSOE, 2 do BNG e l de EU-IU) e 4 abstencións (3 do PP e l de R.A.) estimou 
oportuno dictaminar favorablemente o expediente e na súa virtude propoñer ó Concello Pleno a adopción 
dos seguintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar definitivamente o devandito estudo de detalle promovido por 

Daniel Rodriguez Sotelino e Paulino Otero Martínez, segundo o proxecto redactado polo arquitecto 
Fernando Sampil Sánchez, visado polo COAG con data 23.06.04, que ten por finalidade reaxuatar 
aliñamentos e rasantes e reordena-Ios volumes nun ámbito da rúa Eidos 

Segundo.-Instar da Secretaria Xeral do Concello a dilixencia de tódolos planos e documentos do 
instrumento urbanístico aprobado, no que se faga constar o acordo recaido. 

Teceiro.-Publicar no DOG e no BOP o acordo de aprobación definitiva, e notificar ós interesados 
con sinalmento dos recursos procedentes 

Cuarta-Comunicar ó Conselleiro de Política Territorial, Obras Públicas e Vivenda, o presente 
acordo, dándolle traslado dunha copia autenticada do expediente administrativo completo e de dous
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VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, acorda co quorum da maioría absoluta do 
número legal dos seus membros presentes, sendo doce votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, e l 

de EU-lU), e oito abstencións (6 do PP e 2 de R.A.), aproba-lo dictame da Comisión informativa de 
Urbanismo transcrito.- 

ROGOS E PREGUNTAS.- 
- D. Fermín Alfaya Paz, concelleiro do Grupo Municipal do Partido Popular, formula os seguintes 

rogos: 

l).- O noso Concello debe ter, cada vez máis, un referente de atracción turística na praia de 
Cesantes. Entendo queos recolledores de colillas sexan necesarios; pero, o que non consigo entender 
écomo non se recollen os escombros que hai, ben visibles, nalgunhas partes da praia, ou mesmo os cristais 
ben abondantes, ou non se retiren as pedras dos areais máis pedregosos onde se fai imposible andar 
descalzo. 

ROGO, se faga unha limpeza total, e non somentes das algas que chegan ós areais cada día 

Tamén recomendo: Se faga unha inspección de onde proceden as augas que se verten na praia e se 
analicen. 

Por último, pido se arranxen as duchas e se melloren as súas condicións hixiénicas. 

Penso que se isto non se fai, o demáis é "vender fume". 

2).-Hai tempo, moito tempo, que non sefan arranxos nas beirarrúas. Algunhaspresentan "baldosas 
móviles", noutras faltan ou están levantadas, podendo provoca-las caídas na rúa. Unha rúa, por exemplo, 
que cumpre todo o anterior é a de Mendiño. 

ROGO, se fagan as obras necesarias para ter en condicións as beirarrúas. 

3).-Agárdanos un verán seco e contemperaturas moi altas, segundo as previsións. As fontes do 
noso Concello son, e serán moivisitadas.Moitas delas nonteñen indicacións sobre a potabilidade ou non das 
súas augas. Así está ocurrindo que moitras persoas estean pagando análises das augas para poder bebela 
con seguridade. 

ROGO, se actualicen ou repoñan os carteis que sexan ncesarios para infonnar a tódolos cidadáns. 
Esta información tamén poderia facerse a través dos xornais para as fontes máis visitadas.- 

lntervén o sr. Alcalde, a efectos aclaratorios, para infonnar que as beirrarúas de Mendinho 
corresponden á Consellería de Politica Territorial. 

A continuación, a voceira do PP solicita que lle sexan contestadas as preguntas fonnuladas no anterior 
Pleno. 
l' ¿Qué motivo e con arranxo a que se cobraron cutoas por saneamento, cando o interventor informaba 

que se carecía do procedemento legal para facelo? 
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Responde o voceiro do BNG que a pregunta foi ¿Cómo o equipo de goberno procedeu a facer ingresos 
carentes de amparo legal en relación ás obras de saneamento?, e a contestación é que a pregunta está mal 
feita, e que o que o grupo de goberno non ñxo ingresos de ningún tipo. 

intervén D‘ Francisca Canal pois considera que o concelleiro non debe contestar o que él quere, senón ó 
que se lle pregunta. 
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Intervén D‘ Francisca Canal pois considera que o concelleiro non debe contestar o que él quere, senón ó 
O sr. Alcalde advírtelle que non está no uso da palabra, e que proceda a formular a seguinte pregunta. 
Contesta a voceira do PP que se están vulnerando os seus dereitos, que nesta sesión non desexa formular 
máis preguntas, e que xa as realizará polo cauce oportuno. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a presente 
sesión, sendo as vinte horas e cincuenta e cinco minutos da data fixada no encabezamento, en proba de 
todo O que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro dende o folio núm. l do Papel Tímbrado 
da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 1177861 ata a volta do folio núm. 5, Serie A núm. 
l 177865, de todo o que, como Secretaría, DOU FE.- 
O A SECRETARIA XERAL
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XAIME REI BARREIRO ANA ISABEL DEL CERRO DEL RIO 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
28 - XULLO - 2005 
ORDE DO DIA 

APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR. 
DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS. 
APROBACIÓN DEFINITIVA DE ESTUDO DE DETALLE NA RÚA EIDOS-20, 
PROMOVIDO POR REDONDELA PROMOCIONES CONSTRUCTIVAS, S.L. 
APROBACIÓN DEFINITIVA DE ESTUDO DE DETALLE EN SAN XOAN DE ARCAL, 
PROMOVIDO POR REDONDELA PROMOCIONES CONSTRUCTIVAS, S.L. 
APROBACIÓN INICIAL DO ORZAMENTO XERAL DO CONCELLO DE REDONDELA 
PARA O ANO 2005. 
ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 
MOCIÓNS. 

ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do día 

vintenove de xuño de dous mil cinco, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a 
asistencia dos/as Sres./as Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO 
GONzALEz IGLESIAS, D‘. LAURA LAGO ALLER, D‘. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, D‘. 
CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D. MANUEL IGLESIAS 
CARRERA, D’. FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. ANTÓN DÍAZ 
MOURELLE, D‘. M‘ DEL CARMEN AMOEDO DAsILvA, D. JAIME DARRIBA VlLAS, D. 
RODOLFO PATO GARCÍA, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PÉREZ ORXE, D‘.


